
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 17 lutego 2012 roku 

 
17 lutego 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Szkoły Podstawowej w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Pan Jan Dariusz Rudziewicz     

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i 

Finansów 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny – Pan Bogdan Duś oraz Pan Sławomir Szymon Banialis  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy 

2. Pani Krystyna Gałażyn  - p.o. Kierownika GOPS 

3. Pan Daniel Sieraniewicz   - referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10

00 
i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 r. 

5. Ustalenie i zaopiniowanie planów pracy Komisji na 2012 rok. 

6. Sprawy umorzeń i zaległości podatkowych oraz umorzeń i zaległości za wodę. 
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7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zaproponował, aby w porządku umieścić następujące punkty: 

- zaopiniowanie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny, 

- zaopiniowanie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał czy oprócz wniesionych poprawek 

są jeszcze inne propozycje. Następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za 

zaproponowanymi zmianami. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 r. 

7. Ustalenie i zaopiniowanie planów pracy Komisji na 2012 rok. 

8. Sprawy umorzeń i zaległości podatkowych oraz umorzeń i zaległości za wodę. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3 

 

Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich posiedzeń wszystkich Komisji 

zostały napisane. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Zaproponował, aby członkowie 

poszczególnych Komisji przyjęli protokoły z poprzednich posiedzeń. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 
Do p-ktu 4 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  Zaopiniowanie 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że w 2013 r. jest zaplanowany 

kredyt na wodociągi, a w 2014 r. zaplanowana jest sprzedaż majątku w Smolnikach w kwocie 

1,2 mln zł. 
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Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czemu Pani Skarbnik mówi o kwocie  

1,2 mln zł. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że to jest tylko plan,  

a nie wiadomo jak będzie. Dodała, że w tym roku planowany jest kredyt w kwocie 800 tys. zł. 

Stwierdziła, że w Regionalnej Izbie Obrachunkowej powiedziano jej, że jeżeli nie będzie 

zmiany kredytu zaplanowanego na 2013 r., to RIO nie wyda pozytywnej opinii w sprawie 

zaciągnięcia kredytu w tym roku. Dodała, że trzeba zrezygnować z kredytu zaplanowanego  

na 2013 r. Wyjaśniła, że wskaźnik z tego roku wpływa również na rok 2014, a ona myślała,  

że jest inaczej. Zapytała o propozycję radnych. 

Radny Pan Tomasz Zamojsko powiedział, że nie ma wyjścia i trzeba coś z tym zrobić. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jeżeli nic się nie zrobi,  

to w tym roku gmina nie otrzyma kredytu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że to jest zła polityka 

finansowo-kredytowa. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że na to mają wpływ kredyty. 

Dodała, że w tym roku są już podpisane umowy i trzeba się z nich wywiązać i zapłacić 

wykonawcom. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał do kiedy jest czas  

na podjęcie decyzji. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że w ciągu 2-3 miesięcy powinna 

wyrobić się z zaciągnięciem kredytu na ten rok o ile będzie pozytywna opinia RIO. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że radni zrobią tak, 

żeby było dobrze. 

Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy ten fakt blokuje powstanie przedszkola. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że gmina na nic nie dostanie 

kredytu, a trzeba będzie zapłacić za wykonanie świetlicy i OSP. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że majątek w Rogożajnach niszczeje,  

a można by go sprzedać nawet za trochę mniejsze pieniądze ale zawsze to coś. 

Radny Pan Tomasz zamojski powiedział, że członkowie Komisji są za zmianami  

w WPF, ale dokonają ich później. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Pani Skarbnik 

zawsze dojdzie z radnymi do porozumienia. Dodał, że radni zrobią wszystko co potrzeba. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji Budżetu  

i Finansów o to, kto jest za zmianami w WPF. Za głosów nie było, przeciw oddano 3 głosy,  

2 osoby wstrzymały się od głosowania. 

  

 
Do p-ktu 5 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zostały wypłacone stypendia 

w szkołach i na to gmina otrzymuje dotacje. Dodała, że gmina musi również dołożyć do tego 

20% środków własnych. Wyjaśniła, że Radca prawny mówił, że w tylu gminach zaoszczędził 

te środki, a nasza gmina niepotrzebnie dokłada te 20%. Stwierdziła, że gmina w 2010 r. 

dołożyła tylko 7 tys. zł, co nie stanowiło 20% środków własnych i teraz musi resztę zwrócić, 

gdyż takie są zalecenia. Dodała, że są gminy, które muszą zwrócić całą kwotę. Skarbnik 

wyjaśniła, że w 2011 r. wszystko zostało zrobione prawidłowo, gdyż stwierdziła, że radca nie 

ma racji i gmina dołożyła całe 20 %. Dodała, że na niektóre wydatki gmina musi wydać 

również środki własne, aby otrzymać dotacje. Wyjaśniła, że zmiana w budżecie dotyczy 
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właśnie tego zwrotu oraz 400 zł otrzymanej dotacji na zasiłki. Przewodniczący posiedzenia 

Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji Budżetu i Finansów o to, kto jest  

za zmianami w budżecie gminy na 2012 r. Za oddano 5 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 6 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 r. 

Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy nie można zaprosić każdego członka 

Komisji na posiedzenia po to, żeby złożył radnym jakieś wyjaśnienia na temat tego programu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że radni przyjmują  

do wiadomości ten program, ale chcą bardziej szczegółowych wyjaśnień na temat  

tego programu. Dodał, że radni myśleli o wsparciu Policji ze środków pochodzących z wpłat 

za alkohol, a słyszał też, że są plany dotyczące wsparcia budowy placu zabaw. Wyjaśnił,  

że jak zapytał o pieniądze na  alkomat dla policji, to powiedziano mu, że jest program, 

którego trzeba się trzymać,  a takiego wydatku w nim nie uwzględniono. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba tą sprawę odłożyć. 

Przewodniczący posiedzenia powiedział, że program został przyjęty do wiadomości 

przez radnych, ale nie otrzymał akceptacji ze względu na brak szczegółowych informacji. 

Dodał, że radni chcieliby poznać członków Komisji, ich opinię na temat działania,  

na temat wydatków i dopiero po tym mogą zaopiniować program. 

Zaproponowano, aby na posiedzenie zaprosić członka Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

Po przerwie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że radni otrzymali 

program ale nic im to nie mówi. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński poprosił o informację na temat składu komisji. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że w skład Komisji 

wchodzą: 

1. Boksz Alina 

2. Gałażyn Krystyna Anna 

3. Kowalewski Stanisław Sylwester 

4. Mazurkiewicz Teresa 

5. Rozmysłowicz Bożena 

6. Tomczyk Przemysław 

7. Wierzchowska Mirosława 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał jak często są zwoływane 

posiedzenia Komisji. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn wyjaśniła, że Komisja opiniuje 

wnioski o udzielenie zezwoleń na alkohol, opiniuje wnioski dotyczące skierowania osób  

na leczenie. Dodała, że w tym roku były już dwa takie wnioski. Wyjaśniła, że poprzedni skład 

Komisji liczyła 5 osób. Dodała, że Komisja powoływana jest zarządzeniem Wójta. 

Stwierdziła, że jeżeli jest jakiś wydatek, to Komisja musi to zaopiniować. Wyjaśniła,  

że w roku ubiegłym wydatki dotyczyły programów antyalkoholowych i antynarkotykowych, 
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wyjazdów dzieci, opłat za różnego rodzaju opinie, np. za psychologa, dotacje na dzień 

dziecka i na konkurs kolęd i pastorałek.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy budżet Komisji 

wystarcza na to. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że zazwyczaj brakuje 

środków, a do tego dochodzi jeszcze dożywianie. Dodała, że to jest zapisane w programie,  

jak również pomoc dla Szkół i dla biblioteki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał czy wiadomo coś na temat 

dofinansowania budowy placu zabaw ze środków Komisji. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że w programie jest 

ogólny zapis na temat wsparcia placówek. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że nie wie, czy dożywianie i plac zabaw  

to dobry wydatek z tych pieniędzy. 

P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że to jest w programie  

i Komisja musi się tego trzymać. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał ile jest posiedzeń Komisji. 

P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że Komisja jest 

zwoływana w zależności od potrzeb, ale jeżeli chodzi o bieżące sprawy to Komisja nie jest 

zwoływana często, bo szkoda pieniędzy i czasu na takie zebrania. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy dieta wynosi 100 zł. 

P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że w programie jest 

100 zł, a kiedyś było 60 zł i taka stawka utrzymywała się kilka lat. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy z narkomanią  

jest jakiś problem. 

P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że nie. Dodała,  

że sprawozdanie z działalności Komisji będzie jeszcze radnym przedstawione. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jego zdaniem ta Komisja tak naprawdę 

nie funkcjonuje, gdyż Wójt nazwał go „kapusiem” jak zgłosił pewien problemem.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy Wójt ma prawo 

uczestniczyć w posiedzeniu komisji. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że tak i zdarza się,  

że czasami uczestniczy. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał co zrobi Komisja, jeżeli on napisze wniosek, 

że został tak przez Wójta nazwany. 

 P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn odpowiedziała, że to nie jest sprawa, 

którą ma zajmować się Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że są ludzie, którzy potrzebują pomocy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że radni znają skład 

Komisji, otrzymali kilka szczegółowych informacji i jeżeli są jeszcze jakieś pytania, to Pani 

Kierownik postara się na nie odpowiedzieć. Z barku pytań, zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za zaopiniowaniem przedstawionego programu. Za oddano 12 głosów,  

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że program  

i uchwała w tej sprawie otrzymała pozytywną opinię. Program w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

 

Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie  

i zaopiniowanie planów pracy Komisji na 2012 rok. Dodał, że głównie chodzi  
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o uszczegółowienie planu pracy Komisji Rewizyjnej, bo później wynikają z tego pewne 

problemy. 

Członkowie Komisji zdecydowali, że muszą przeanalizować ubiegłoroczne plany pracy,  

jak również plany pracy komisji z innych organów i dopiero wtedy zaproponują i ustalą 

własne plany pracy. 

 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy umorzeń i zaległości podatkowych oraz umorzeń i zaległości za wodę. 

Referent w Urzędzie Gminy Pan Daniel Sieraniewicz powiedział, że Pan Wójt prosił 

o przekazanie, iż zaległości podatkowe wynoszą ok. 30 tys. zł i tytuły wykonawcze  

są na bieżąco wystawiane, a ściąganiem zajmuje się komornik, a jeżeli chodzi o zaległości  

za wodę to wynoszą one 5,9 tys. zł i są na bieżąco ściągane.  

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że dla radnych chodzi bardziej o listę osób, 

którym różne zaległości, czy podatki zostały umorzone. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że jeżeli nie ma takiej listy,  

to trzeba napisać pismo w tej sprawie. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że RIO zarzuciło,  

że procedura umorzeń jest źle przeprowadzana. Stwierdził, że musi być podstawa  

do umorzenia, a nie subiektywna ocena organu. Dodał, że w punkcie 20 zaleceń 

pokontrolnych jest mowa, że do publicznej wiadomości powinien być podany wykazu 

podatników korzystających z ulg w podatkach i opłatach lokalnych. Wyjaśnił,  

że kontrolowany był 2010 rok.  

Przewodniczący powiedział, że w zaleceniach jest uwaga, że nie zostały wyeliminowane 

niektóre nieprawidłowości z wcześniejszych zaleceń pokontrolnych. Dodał, że radni  

nie wnikają w sprawy księgowe, bo na tym się nie znają, ale jeżeli docierają do nich sygnały  

z terenu o umorzeniach, to jeżeli można to sprawdzić i wyjaśnić, to trzeba to zrobić. 

Stwierdził, że te zalecenia pokontrolne można wydrukować z Internetu i to nie jest tajemnica. 

Dodał, że właśnie dlatego potrzebny był na Komisji Pan Wójt, żeby to wszystko wyjaśnić. 

Stwierdził, że radni nie oskarżają Pana Wójta, bo nie ma na to żadnych dowodów. Wyjaśnił, 

że być może były podstawy do umorzenia, tylko zostały słabo opisane i uargumentowane. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jeżeli zostanie złożony wniosek  

o udostępnienie takiej informacji, to powinni ją otrzymać. 

 

 

Do p-ktu 9 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. Stwierdził, że Pani Mirosława Gałażyn Zastępca Głównego Księgowego 

przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego i każdy radny może się z nim zapoznać. Sprawozdanie w załączeniu 

(załącznik nr 6). 

Przewodniczący powiedział, że kolejną sprawą, są dyżury radnych w gminie. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że skoro cały czas jest mowa, że radni nie 

dają pieniędzy, to może trzeba stworzyć możliwość dla społeczeństwa porozmawiania  

z radnym. Dodał, że w innych gminach ludzie mają taką możliwość.  
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał radnych, czy to jest dobry 

pomysł. Dodał, że dyżur może wynosić 2-3 godziny. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że zwrócą się z wnioskiem do Wójta, o zapewnienie 

możliwości pełnienia dyżurów w Urzędzie Gminy. Komisja stwierdziła, że radni do pełnienia 

takiego dyżuru nie potrzebują specjalnie wydzielonego pomieszczenia. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał pismo z Podlaskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w sprawie ponownego rozpatrzenia spraw związanych ze skargami 

na Wójta Gminy, pismo w załączeniu (załącznik nr 7). Dodał, że Komisja Rewizyjna powinna 

ponownie rozpatrzyć tą sprawę. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej stwierdzili, że wystąpią z pismem do Wójta Gminy o to,  

aby dopełnił obowiązku i udzielił Panu Szeraszewiczowi odpowiedzi na piśmie. Członkowie 

Komisji zdecydowali, że zobowiążą Wójta do poinformowania Komisję o sposobie 

załatwienia sprawy.  

 

 

Do p-ktu 10 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

Radny Pan Piotr Oszkinis powiedział, że są uwagi do odśnieżających drogi,  

że jest zbyt wąsko i nie robią miejsca do minięcia się dwóch samochodów. 

Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że na drodze powiatowej  

w miejscowości  Wiłkupie jest tak samo i można zwrócić na to uwagę. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że we wcześniejszej 

umowie, był chyba taki zapis, że miejsce na mijanie powinno być robione co 500 m, ale nie 

wie jaki zapis jest teraz. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał czy są  jakieś wolne wnioski. Wniosków  

nie zgłoszono. 

 

 

Do p-ktu 10 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 
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